

Students and History / Les étudiants et l'histoire

New Grad Student Liaison with CHA

It is a great honour to introduce myself as the new Graduate Student Liaison on the CHA Council and current Co-Chair of the Graduate Students' Committee of the Canadian Historical Association (GSC-CHA). The other members of the GSC-CHA Executive are Gina Heinbockel-Bolik, Simon Fraser University, Co-Chair; Andrew Smith, University of Western Ontario, Treasurer; and Aaron Plamondon, University of Calgary, Webmaster. We look forward to serving you over the 2004-2005 academic year.

Among other initiatives, our major foci will be to promote the Canadian Historical Association amongst the graduate community and promote graduate student scholarship within the CHA. Our graduate students are producing excellent articles, peer-reviewed book chapters, and monographs, and it is our intention to help authors make the academy aware of their works in order to help secure places on undergraduate syllabi, etc. An excellent recent example of this work is Jackson Webster Armstrong's *Seven Eggs Today: the Diary of Mary Armstrong 1859 and 1869* (Waterloo, Ontario: Wilfred Laurier Press, 2004). Authors are encouraged to submit notification of their publications to the GSC-CHA.

On behalf of the GSC-CHA, I would like to thank our outgoing Co-Chair, Rachel Lea Heide, Carleton University and Treasurer, Michael Schimpf, University of Toronto. Lastly, it is with great gratitude that I thank Dominique Clement, Memorial University of Newfoundland, for his hard work as former Graduate Student Liaison: we have all truly benefitted from his efforts.

Best wishes to everyone for a productive and fruitful 2004-2005 Academic Year!

Sincerely,

Robert H. Dennis
University of New Brunswick
Graduate Student Liaison
Canadian Historical Association

Nouvel agent de liaison avec les étudiants diplômés de la SHC

Je me présente : je suis l'actuel coprésident du Comité des étudiants diplômés de la Société historique du Canada (CED-SHC) et j'ai le grand honneur d'avoir été récemment nommé membre du Conseil de la Société historique du Canada à titre d'agent de liaison avec les étudiants diplômés. Les autres membres du comité exécutif du CED-SHC sont Gina Heinbockel-Bolik (coprésidente), de la Simon Fraser University, Andrew Smith (trésorier), de la University of Western Ontario, et Aaron Plamondon (webmestre), de la University of Calgary. Nous entreprenons l'année universitaire 2004-2005 avec beaucoup d'enthousiasme.

Deux de nos objectifs principaux seront de promouvoir la Société historique du Canada auprès des étudiants diplômés et de défendre le dossier des bourses d'études supérieures au sein de la S.H.C. Les étudiants des cycles supérieurs rédigent d'excellents articles, chapitres de livres et monographies qui gagneraient à être mis au programme des cours. Nous avons donc la ferme intention d'aider les auteurs à mieux faire connaître leurs travaux dans le milieu universitaire. À cet égard, il faut s'inspirer du récent exemple fourni par l'ouvrage de Jackson Webster Armstrong, *Seven Eggs Today: the Diary of Mary Armstrong 1859 and 1869* (Waterloo, Ontario, Wilfrid Laurier Press, 2004). Nous encourageons les auteurs à signaler leurs nouvelles publications au CED-SHC.

Au nom du CED-SHC, j'aimerais remercier la coprésidente sortante, Rachel Lea Heide, de la Carleton University, ainsi que le trésorier Michael Schimpf, de la University of Toronto. Enfin, c'est avec une immense reconnaissance que je remercie Dominique Clement, de la Memorial University of Newfoundland, pour l'énorme travail qu'il a accompli à titre d'agent de liaison avec les étudiants diplômés. Nous avons tous grandement bénéficié de ses démarches. À tous, je souhaite une fructueuse année universitaire 2004-2005 !

Robert H. Dennis
University of New Brunswick
Agent de liaison avec les étudiants diplômés
Société historique du Canada